
Trolltur 
er en familievennlig tur, på delvis bratte og ujevne skogs og traktorveier, som byr på eventyr og flott utsikt.  
Vær litt obs, denne skogen er kjent for at trolle gjemmer seg og leker her. Kanskje du også oppdager noen? 
Stien starter overfor innkjøring til Sandviken. Følg traktorveien hele veien oppover som er skilt med „Åseral“ 
og „Trolltur“. Det er et fint utsiktspunkt, som det går en liten sti til. Etter ca. 2 km. kommer du ut på en 
skogsbilvei og tar av til høyre. Følg grusveien til en sving mot venstre, der følger du merkingen mot høyre inn 
på en bratt sti nedover og etterhvert kan du nyte vakker utsikt over Tinnsjøen. Følg stien (ved en benk) rett 
fram. Du vil passere enda en benk der du for siste gang kan nyte utsikten . Stien kom litt senere ut på en 
Skogsbilvei, som du følger hele veien nedover tilbake mot bygde. Du kommer ut av skogen ved ballbinge og 
følger bilveien nedover mot sentrum av Austbygde. Går gjennom Øyan tilbake til Sandviken Camping. 
ist ein familienfreundlicher Rundweg, auf  teils steilen und steinigen Pfaden und Waldwegen. Hier wird es für 
Kinder spannend, denn der Wald ist bekannt dafür, dass hier Trolle verstecken spielen und vielleicht entdeckt 
ihr ja auch welche. Der Weg beginnt gegenüber der Einfahrt Zureiter m Campingplatz. Folgt den Schildern 
„Åseral“ und „Trolltur“ immer bergan und lasst euch auf  halben Weg den Aussichtspunkt nicht entgehen. 
Nach 2 km kommt ihr auf  einen grösseren Waldweg raus den ihr nach rechts bis zu einer Linkskehre folgt. 
Dort führt euch ein steiniger Pfad nach recht bergab und ihr könnt die tolle Aussicht geniessen. Hinter der 
Aussicht mit Troll folgt ihr dem bald wieder breiter werdendem Pfad immer geradeaus. ihr passiert eine letzte 
Bank mit Aussicht bevor der Waldweg in einen breiten Fahrweg übergeht, dem ihr immer bergab folgt. An 
einem Fussballplatz kommt ihr aus dem Wald heraus und folgt der Strasse hinab ins Zentrum von Austbygde 
und geht durch den Øyan zurück zum Campingplatz. 
is a family-friendly circular path, partly steep paths and forest paths, on which it is not boring for children. The 
forest is known for the fact that the trolls are hiding here and maybe you will discover some of  them. The path 
starts opposite the entrance to the campsite. Follow the signs “Åseral” and „Trolltur“ always uphill and don't 
miss the viewpoint half  way. After 2 km you come out on a larger forest path that you follow to the right to the 
left. There a stony path leads you downhill and you can enjoy the great view. Behind the view with Troll, she 
always follows the path that would soon become a broader path. A last bank with a view before the forest path 
passes into a wide path, which you always follow downhill. At a football field you come out of  the forest and 
follow the street down to the center of  Austbygde and go back to the campsite through the Øyan.

rundtur 7,2 km


